
 
ZÁPISNICA 

Z 3. ZASADNUTIA KOMISIE ŠKOLSTVA PRI MsZ V ŠALI 
V ROKU 2024 

 
 

 
Dátum konania: 04.06. 2024 
Miesto konania: veľká zasadačka MsÚ, Šaľa 
Začiatok konania: 15:30 hod 
Koniec konania: 16:30 hod. 
 
 
Prítomní :  
Za komisiu školstva – Miloš Rehák, Ing. Slavomír Kališ,  Mgr. Monika Hamarová, Mgr. 
Dominika Jarošová, Mgr. Ildikó Jarošová, Ing. Michal Malárik, PaedDr. Dagmar Mesárošová, 
Marek Molnár, PhDr. Silvia Straňáková, Mgr. Nora Valentínová DiS. art. 
Neprítomní za KŠ: PaedDr. Vladimír Takáč – ospravedlnený. 
Hostia: Mgr. Mariana Takáčová - SŠÚ,  
Tajomníčka KŠ: Mgr. Katarína Keselyová. 
 
Program zasadnutia: 
 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Príprava VZN o určení príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 
3. Informácia o výsledkoch zápisu detí do MŠ 
4. Návrh na úpravu rozpočtu na rok 2024 
5. Plán investícií na rok 2025 
6. Aktuálne informácie  
7. Diskusia 
8. Záver 

 
K bodu 1 
Na úvod zasadnutia Miloš Rehák – predseda Komisie školstva pri MsZ privítal prítomných 
a skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná. Dňa 22.05. 2024 tajomníčka komisie 
elektronicky poslala členom pozvánku aj s programom rokovania, pracovné materiály obdržali 
v printovej podobe. K predloženému programu neboli vznesené žiadne pripomienky.  
 
K bodu 2 
Mgr. Mariana Takáčová – vedúca Spoločného školského úradu oboznámila prítomných 
s návrhom VZN o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách 
a v školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa. Zmeny v predloženom 
návrhu VZN sa týkajú úpravy výšky príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a 
školských zariadeniach (ŠKD, CVČ a ZUŠ) v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Šaľa. 
Dôvodom ich úpravy je celkový nárast cien prevádzkových nákladov a tovarov, vzhľadom na 
potrebu neustálej modernizácie materiálno-technického zabezpečenia škôl  
a školských zariadení modernou didaktickou technikou a pomôckami, neustálou údržbou budov 
a nákladov s tým spojených. 



Uznesenie č.1/3/2024: Komisia školstva pri MsZ v Šali prerokovala návrh VZN o určení výšky 
príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských zariadeniach 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa a odporúča ho schváliť na zasadnutí MsZ dňa 13.06. 
2024. 
 
Hlasovanie: 
Za: 10                                                          Proti: 0                                           Zdržali sa: 0 
 
K bodu 3 
Mgr. Mariana Takáčová - vedúca SŠÚ stručne oboznámila prítomných s výsledkami zápisu detí 
do MŠ na nasledujúci školský rok 2024/2025.  
V dňoch od 02.05. do 15.05. 2024 sa v meste Šaľa konal zápis v šiestich samostatných 
materských školách a v troch MŠ pričlenených k základným školám. V školskom roku 
2024/2025  plánujú otvoriť 33 tried pre 692 detí, čo je o 14 detí menej ako k 15.09. 2023. Z 278 
prijatých žiadostí o miesto v MŠ v Šali bolo do materských škôl v meste Šaľa prijatých 212 
detí. Počet detí mladších ako 3 roky k 1.9. 2024 je 93. Detí s odloženou povinnou školskou 
dochádzkou, ktoré budú pokračovať v povinnom predprimárnom vzdelávaní, bude 34. Do 
základných škôl k 1.9. 2024 odchádza 221 detí. 
Na zápis na povinné predprimárne vzdelávanie v MŠ prišlo 48 detí v predškolskom veku. V MŠ 
v meste Šaľa máme k 1.9. 2024 246 predškolákov, z okolitých obcí je prijatých 59 
predškolákov. Osem detí v predškolskom veku má diagnostikované špeciálne výchovno-
vzdelávacie potreby (ŠVVP). Pre prijatých predškolákov so ŠVVP je potrebné prijať 10 
asistentov. 
 
K predloženým informáciám  neboli vznesené žiadne pripomienky. 
 
K bodu 4 
Vedúca SŠÚ informovala prítomných o návrhu na úpravu rozpočtu na rok 2024 a zdôvodnila 
potrebu úpravy rozpočtu. 
Úprava rozpočtu sa týkala týchto položiek: 
Dotácie – boli navýšené dotácie na špecifiká UA, dotácie pre MŠ za predškolákov, navýšenie 
rozpočtu za rozvojový projekt Čítame pre radosť, na odchodné, na vyúčtovanie lyžiarskeho 
výcviku a rozpočtu na školu v prírode. 
Originálne kompetencie PDFO 
Vlastné príjmy  
ŠJ potraviny zdroj 111 – navýšenie rozpočtu na základe pridelených finančných prostriedkov 
na stravovanie predškolských detí MŠ a žiakov ZŠ od štátu.  
ŠJ potraviny zdroj 72 f - navýšenie MŠ a ZŠ o počiatočné stavy na účtoch z predchádzajúceho 
roka a podľa požiadaviek ZŠ  
POP 3 – navýšenie dotácie na POP 3 pre ZŠ. 
Kapitálové výdavky 
 
K predloženému návrhu neboli vznesené žiadne pripomienky. 
 
Uznesenie č. 2/3/2024: Komisia školstva  pri MsZ v Šali prerokovala návrh na úpravu rozpočtu 
na rok 2024 a  odporúča tento návrh úpravy rozpočtu schváliť na zasadnutí MsZ dňa 13.06. 
2024.  
  
Hlasovanie: 
Za: 10                                                          Proti: 0                                           Zdržali sa: 0    



K bodu 5 
 
Členovia komisie školstva boli podrobne oboznámení s Koncepciou investičného rozvoja 
základných škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa. 
Z predložených investičných návrhov v školách a školských zariadeniach v roku 2025 po 
podrobnej analýze a diskusii boli vybraté tie najnutnejšie: 
 

Názov školy Investičná akcia 2025 Predpokladaná hodnota v 
eurách 

ZŠ s MŠ Bernolákova Rekonštrukcia vnútorných 
rozvodov odpadu 20 000  

ZŠ J. Hollého rekonštrukcia sociálnych 
zariadení telocvične 20 000 

ZŠ s MŠ J. Murgaša Komplexná rekonštrukcia 
sociálnych zariadení a potrubí 35 000 

CVČ Rekonštrukcia kanalizácie 6 000 

ZUŠ  
Ošetrenie vlhkých stien, 
podlahová krytina v učebni – hud. 
odbor. 

7 000 

MŠ Hollého trojrúra do Š 4 500 

MŠ Družstevná Výmena drevených a železných 
okien a dverí – havarijný stav 20 000 

MŠ P. J. Šafárika Vzduchotechnika, digestor 8 000 
 
Komisia sa jednohlasne zhodla na tom, že na rok 2025 je nutné navýšiť finančné prostriedky 
na investičné akcie aspoň vo výške 150 000 eur. 
 
Uznesenie č. 3/3/2024: Komisia školstva prerokovala Koncepciu investičného rozvoja 
základných škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa s nutnosťou 
navýšenia finančných prostriedkov na investičné akcie aspoň vo výške 150 000 eur. 
 
 
Hlasovanie: 
Za: 10                                                          Proti: 0                                           Zdržali sa: 0 
 
 
K bodu 6 
 

o 24.04. 2024 sa v Kultúrnom dome vo Veči uskutočnila Večianska paleta – výtvarná 
súťaž. 

o 7. mája 2024 bolo vo všetkých školách v okrese Šaľa emailom nahlásené uloženie 
výbušného zariadenia. Školy boli evakuované, vyučovanie bolo prerušené, učitelia 
aj žiaci postupovali podľa pokynov polície. Všetko prebehlo v poriadku a žiaci sa 
dopravili bezpečne domov. Poplach (planý) bol takmer na celom Slovensku a aj 
v niektorých bankách. 

o 7. a 9. mája 2024 sa uskutočnilo predstavenie ZUŠ „ Cesta časom“. 
o 14. mája 2024 sa uskutočnilo odovzdávanie zrekonštruovanej a zateplenej budovy 

MŠ Budovateľská. 



o Na RÚŠS Nitra boli odovzdané protokoly škôl, školských zariadení a zriaďovateľa 
na poskytnutie pomocných vychovávateľov (12,7) a asistentov učiteľa (84). 

o 17. mája 2024 sa v hoteli Centrál uskutočnil Majáles, organizovaný ZŠ J.C. 
Hronského. 

o Spoločný školský úrad spolu s mestom Šaľa rieši havarijnú situáciu v MŠ 
Družstevná, kde po dlhotrvajúcich , intenzívnych dažďoch začala zatekať strecha. 

o V dňoch 29. a 30. mája 2024 sa konalo otváranie obálok k výberovým konaniam 
v ZUŠ, MŠ Hollého, ZŠ Ľ. Štúra a ZŠ J.C. Hronského. 

o 31. mája 2024 prebehlo výberové konanie v MŠ Hollého. Navrhnutá na 
vymenovanie za riaditeľku je p. Irena Vargová. 

o 12. júna 2024 sa bude konať 5. ročník Športovej olympiády detí MŠ v priestoroch 
ihriska ZŠ J.C. Hronského v Šali. 

o 19. júna 2024 sa budú konať akcie  Celookresné vyhodnotenie najúspešnejšieho 
žiaka ZŠ a SŠ v školskom roku 2023/2024  a  Slávnostné posedenie zamestnancov 
školstva odchádzajúcich do dôchodku s predstaviteľmi mesta. 

 
K bodu 7   
Diskusia prebiehala priebežne aj počas rokovania. 
 
Mgr. Valentínová – požiadala o súčinnosť na monitorovanie okolia  budovy Základnej 
umeleckej školy (ZUŠ) na Kukučínovej ulici, nakoľko sa tam vyskytujú skupiny 
neprispôsobivých občanov, ktorí svojím nevhodným správaním rušia výchovno-vzdelávací 
proces a tiež znečisťujú areál v okolí školskej budovy hygienicky závadným odpadom. 
 
Mgr. Takáčová – Spoločný školský úrad požiada Mestskú políciu o súčinnosť pri riešení vyššie 
uvedených skutočností, aby sa dané nedostatky odstránili a aby areál ZUŠ bol bezpečným 
miestom bez rušivých vplyvov. 
 
 
K bodu 8 
 
Miloš Rehák – predseda KŠ poďakoval všetkým prítomným členom za aktívnu účasť na 
zasadnutí komisie školstva a skonštatoval, že zasadnutie skončilo o 16:30 hod. 
 
 
 
 
 
 
V Šali 06.06. 2024                                                                                Miloš Rehák 
                                                                                                               predseda KŠ 
 
 
Za správnosť : Mgr. Katarína Keselyová 
                                 tajomníčka KŠ 
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